
 آرمان ملی: انتخاباتی فدراسیون بولینگ و 
بیلیارد که چند مرتبه لغو شده با حاشیه هایی 

از جمله درگیری اعضای مجمع همراه شد. 
 مجمع اول

مجمع انتخاباتی فدراسیون بولینگ و بیلیارد 
در 11 تیرماه به دلیل تأیید نشدن صلاحیت 
یکی از کاندیداهای این فدراسیون و ترک 
اعضای مجمع انتخابات لغو شد تا پس از 20 

روز 31تیرماه این انتخابات برگزار شود. 
 صحبت کاپیتان 

آرمان دیناروند کاپیتان تیم ملی بیلیارد 
در گفت وگو با فارس، در خصوص اتفاقات 
مجمع انتخاباتی فدراسیون بولینگ و بیلیارد 
و تعویق آن اظهار داشت: تنها چیزی که در 
اینباره می توانم بگویم این است که اسکندری 
چند سال است در فدراسیون به عنوان رئیس 
حضور دارد و به نوعی یک ساختمان زیبایی 
از مدال و افتخارات در آسیا و جهان ساخته 
است، اما متأسفانه صلاحیت او را برای حضور 
در انتخابات این فدراسیون تأیید نکردند. در 
این میان هم من به عنوان نماینده ورزشکاران 
یک رأی داشتم که باید برای آینده ورزشکاران 
تصمیم می گرفتم نظر شخصی خود من این 

بود که در مجمع انتخاباتی ننشینم، نه به 
لحاظ اینکه هاشم اسکندری رد صلاحیت 
شده است، بلکه به خاطر ورزشکاران این 
رشته بود. در خصوص اسکندری باید 
بگویم که حق او است که در انتخابات 
حضور داشته باشد و در مسیری 
که ساخته است پیش برود. در این 
مجمع کاندیداهای دیگری هم وجود 
داشتند که ما آنها را قبول نداشتم. 
وی در خصوص اینکه چرا وضعیت 
کاندیداهای فدراسیون ها در دقیقه 
90 مشخص می شود، گفت: این سؤالی 
است که باید از مسئولان وزارت ورزش 
بپرسید من به عنوان یکی از اعضای مجمع 
کیلومترها طی می  کنم تا به تهران برسم و 
در این مجمع حضور پیدا کنم اما می آییم و 
می بینیم که یک شخص به فاصله چند ساعت 
مانده به انتخابات رد صلاحیت شده است. شما 
نگاه کنید همان روز اعلام کردند که 15 روز بعد 
انتخابات فدراسیون بولینگ و بیلیارد برگزار 
می شود اما هنوز به عنوان یکی از اعضای این 
مجمع نمی دانم که چه کسی تأیید شده و چه 
کسی تأیید نشده است. وقتی به فاصله چند 
ساعت تا برگزاری انتخابات چنین موضوعی رخ 
می دهد مطمئناً دستی در کار است. کاپیتان 
تیم ملی بیلیارد در خصوص اینکه اگر هاشم 
اسکندری تأیید صلاحیت نشود در مجمع 
انتخاباتی بعدی شرکت خواهد کرد یا خیر، 
عنوان کرد: من نمی گویم که مجمع انتخاباتی 
فدراسیون برگزار نشود اما وقتی سه کاندیدای 
دیگر مورد قبول من نیستند، چطور می توانم 
رأی بدهم آنها حتی در این مدت با من که به 
عنوان کاپیتان یاد می شوم صحبت نکرده اند. 
من نمی توانم به ورزشکاران بگویم در مجمع 
انتخاباتی به فلان شخص رأی داده ام و شما 
در خصوص آینده خود خیالتان راحت باشد. 
من نماینده بزرگ ترین قشر خانواده بولینگ 
و بیلیارد هستم. شما نگاه کنید بزرگ ترین 
جامعه هر ورزشی ورزشکار است و بالاتر از 
ورزشکار هم نداریم. من واقعیت را بگویم 
اگر فردا من به فرد دیگری رأی دهم تمام 
ورزشکاران از من مطالبه گری می  کنند و 
می گویند اگر تو رأی نمی دادی چنین اتفاقی 
نمی افتاد. دیناروند در ادامه گفت: ما در حال 

حاضر هیچگونه مشکلی در فدراسیون نداریم 
و همه چیز برای ورزشکاران به خوبی 
پیش می رود. ما 5 یا 6 مدال به دست 
آوردیم که بسیار مهم است و همیشه 
اعزام های خودمان را هم داشتیم و در 
تورنمنتی نبوده که ما شرکت نکرده 
باشیم. امروز در فدراسیون بهترین 
مربیان و بهترین داوران بین المللی 
را داریم. زمانی رئیس یک فدراسیون 
را تغییر می دهند که درست کار 
نکرده باشد، اما وقتی ما تا به امروز 
مشکلی نداشته ایم چرا باید ریاست 

فدراسیون مان به دست فرد دیگری 
بیفتد. از طرفی هم 50 نفر از اعضای 

مجمع انتخاباتی جلسه را ترک کردند اگر 
سرانگشتی هم حساب کنید 99 درصد اعضای 
مجمع 3 نامزد را نمی خواهند و این یک موضوع 
کاملا روشنی است. اگر من جای سه کاندیدای 
دیگر بودم دیگر در مجمع انتخاباتی بعدی 
حضور پیدا نمی کردم، چراکه اعضای مجمع 
با صراحت گفتند که ما شما را نمی خواهیم. 
وی در خصوص ریاست فدراسیون بولینگ و 
بیلیارد افزود: من یک ورزشکار هستم و هر 
کسی به عنوان رئیس به فدراسیون بولینگ 
و بیلیارد بیاید شخصیت من حفظ خواهد 
شد و حساسیت خاصی ندارم، اما من نماینده 
ورزشکاران هستم و نباید تنها به نفع خودم 
عمل کنم و در مجمع انتخاباتی قبل هم به 
خاطر تمام ورزشکاران این رشته جلسه را ترک 
کردم. ما از شما می خواهیم صدا ما را به ورزیر 
ورزش برسانید. ما از وزارت ورزش انتظار 
داریم ورزشی که روند پیشرفت و درست 
خود را پیش می رود خراب نکنند. مسأله 
بعدی که وجود دارد بعد از اتفاقات مجمع اول 
انتخاباتی فدراسیون جهانی اعلام کرده است 
که اگر هاشم اسکندری در مجمع انتخاباتی 
این فدراسیون حضور نداشته باشد، این رشته 

از سوی فدراسیون جهانی تعلیق خواهد شد. 
 مجمع آخری 

تعدادی از اعضای مجمع فدراسیون بولینگ 
و بیلیارد پس از لغو انتخابات این فدراسیون با 
یکدیگر درگیری لفظی داشتند. در حالی که 
قرار بود مجمع انتخاباتی فدراسیون بولینگ و 
بیلیارد صبح 31 تیر ماه پس از یک ماه تأخیر 

برگزار شود، انتخابات با ترک اعضا لغو شد. 
عدم حضور هاشم اسکندری نامزد ریاست 
فدراسیون، مورد انتقاد بسیاری از اعضای 
مجمع قرار گرفت و همین مسأله سبب بروز 
اختلاف و درگیری میان موافقان و مخالفان 
لغو انتخابات شد. رئیس هیات بولینگ و بیلیارد 
استان ایلام در خارج از سالن با رئیس سابق 
کمیته آموزش و کمیته استعدادیابی فدراسیون 
درگیری لفظی داشت که ختم به خیر شد. 
پولادگر معاون ورزش قهرمانی که اعلام کرده 
بود حداکثر تا 15 روز دیگر مجمع برگزار 
می شود، امروز بار دیگر همراه با سایر اعضای 
مجمع در آکادمی ملی المپیک حاضر شد. این 
اتفاق در حالی رخ داد که در روزهای اخیر حرف 
و حدیث های زیادی در خصوص تایید یا عدم 
تایید صلاحیت اسکندری رئیس فدراسیون 
در 4 سال اخیر وجود داشت. خبرنگارانی که 
برای پوشش مجمع انتخاباتی به آکادمی رفته 
بودند، به سالن راه داده نشدند و بعد از گذشت 
بیش از یک ساعت و رسیدن اخبار ضد و نقیض 
از پشت درهای بسته، در نهایت اعلام شد بار 
دیگر مجمع انتخاباتی فدراسیون به تعویق 
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دیدگـاه

گفت وگو

نگاهی به مجمع فدراسیون بولینگ و بیلیارد

انتخابات پرحاشیه 

  کوتاه 
تسنیم: رحمان احمدی درباره شرایط تیم  فوتبال سپاهان 
اصفهان در آستانه آغاز بیست وسومین دوره لیگ برتر فوتبال، 
اظهار داشت: در مجموع وضعیت هر تیمی به کیفیت آن در 
مسابقات بازمی گردد. هر تیمی کمتر اشتباه کند به قهرمانی 
نزدیک تر می شود و تیم هایی که اشتباه می کنند، قهرمانی را 
از دست می دهند. اگر بهترین مهره ها را بیاورید، اما نتوانید 
در شرایط حساس امتیاز جمع کنید، قهرمانی به دست 
نمی آورید. وی افزود: بازی های فصل گذشته نشان داد 
تیمی که بازی های حساس را برنده بوده، قهرمان شده است. 
سپاهان بازیکنانی گرفته که تعیین  کننده هستند و شاید یک 
بازیکن سرنوشت بازی را عوض کند اما تأکید می کنم همه 
اینها به شرایط مسابقات بازمی گردد. کیفیت تیم ها در طول 
مسابقات مشخص می شود. دروازه بان پیشین تیم های فوتبال 
سپاهان و پرسپولیس درباره خریدهای زردپوشان اصفهانی 
از جمله جذب چند مهاجم گفت: تصمیم گیرنده سرمربی 
است و او نیاز به بازیکن داشت و باشگاه آنها را جذب کرد. عدم 
نتیجه گیری تیم بر عهده باشگاه نیست. طبیعی است که هر 
مربی تفکراتی دارد و بر اساس تاکتیک هایی که در نظر گرفته 
است، بازیکن انتخاب می کند. شاید مربی در بازی ها یکی دو 
سیستم داشته باشد که اگر یکی از آنها جواب نداد، تغییر 
سیستم بدهد. سرمربی سپاهان مهره های خاصی گرفته و 
امیدوارم از همان هفته های اول خوب امتیاز بگیرند و برای 

قهرمانی استارت بزنند. 

بیــن المــلل 
  کریستیانو رونالدو از تساوی برابر الشباب بسیار عصبانی 
و ناراحت شد که این باعث شد تا سرمربی پرتغالی تیم هم 
واکنش نشان دهد. به گزارش کوره، النصر در بازی آغازین 
خود در جام باشگاه های کشورهای عربی با تساوی بدون گل 
برابر الشباب متوقف شد. کریستیانو رونالدو از این تساوی بسیار 
عصبانی و ناراحت بود؛ تا جایی که بعد از بازی، فیلمبرداری را 
که به او نزدیک شده بودند از خود دور کرد و اجازه تصویربرداری 
را به او نداد. رونالدو در این بازی به عنوان بازیکن جایگزین وارد 
زمین شد و گل هم زد که البته داور آن را آفساید و مردود اعلام 
کرد. کاسترو، سرمربی پرتغالی النصر، به عصبانیت کریستیانو 
رونالدو واکنش نشان داد و گفت: نگاه ها همیشه به کریستیانو 

رونالدو است. بله او ناراحت بود اما اگر نگاه کرده 
باشید او تنها بازیکن ناراحت تیم نبود بلکه همه 
بازیکنان از این تساوی ناراحت و عصبانی بودند. 
جام باشگاه های کشورهای عربی به میزبانی 

عربستان در حال برگزاری است و 16 تیم 
از کشورهای مصر، مراکش، الجزایر، 

تونس، عراق، قطر و امارات در چهار 
گروه با هم رقابت می کنند. 

سوی باشگاه پاری سن ژرمن    قیمت تعیین شدن از 
برای مهاجم فرانسوی این تیم بالاتر از چیزی است که 
مشتری اسپانیایی اش حاضر به پرداخت آن باشد. نشریه 
مارکا با استناد به ادعای کارلوس کارپیو گزارشگر برنامه 
رادیویی مارکادوری اسپانیا، نوشته است که باشگاه رئال 
مادرید قیمتی را که پاری سن ژرمن روی امباپه گذاشته 
است، نخواهد پرداخت. هفته گذشته اعلام شد که باشگاه 
پاریسی روی امباپه 250 میلیون یورو قیمت گذاشته 
است که بالاترین قیمت تعیین شده روی یک بازیکن 
در طول تاریخ است. در حال حاضر نیمار دیگر بازیکن 
پاری سن ژرمن که سال 2017 در ازای 222 میلیون یورو 
از بارسلونا به فرانسه رفت، گران ترین بازیکن تاریخ است. 
رئال مادرید اگرچه خواهان جذب امباپه بوده است، اما این 
باشگاه پرداخت 250 میلیون یورو برای بازیکنی که فصل 
آخر قراردادش با PSG را سپری می کند، منطقی نمی بیند. 
ادعای کارلوس کارپیو در حالی است که او روز جمعه گفته 
بود که رئال مادرید درصدد گرفتن تخفیف از پاریسی هاست 
و اگر قیمت بازیکن به 225 میلیون یورو کاهش یابد او را 

خواهد خرید.

اظهارات ضد و نقیض در مورد  
سرمربی سابق تیم  ملی بسکتبال 

ایسنا: با توجه به صحبت های جواد داوری 
در نشست خبری اش با خبرنگاران، در حالی 
که احساس می شد موضوع فسخ قرارداد 
سعید ارمغانی بدون هیچ مشکل و حواشی 
خاصی به پایان برسد، اکنون به نظر می رسد 
که این قصه سر دراز دارد. در حالی که رئیس 
فدراسیون بسکتبال در صحبت های خود )روز 
چهارشنبه 2۸ تیر 1402( صراحتا اعلام کرد 
که به دنبال فسخ قرارداد با ارمغانی هستند و 
تنها در یک بند با این سرمربی اختلاف نظر 
وجود دارد، اکنون دبیر فدراسیون تصمیم 
برای فسخ قرارداد را رد می کند. پس از انتشار 
خبر عدم اقدام جدی و رسمی فدراسیون 
ایران برای قطع همکاری با این سرمربی )هیچ 
نامه یا ایمیلی به ارمغانی ارسال نشده است(، 
برای پیگیری موضوع با محسن معزی فر، دبیر 
فدراسیون بسکتبال تماس گرفتیم که او در 
پاسخ به ایسنا، بحث فسخ قرارداد با این مربی 
را رد کرد. معزی فر درباره انفعال فدراسیون در 
بحث فسخ قرارداد ارمغانی، به ایسنا گفت: مگر 
ما گفته ایم که می خواهیم با او فسخ کنیم؟ ما 
هنوز وارد فاز فسخ قرارداد با آقای ارمغانی 
نشده ایم. ما پیشنهادهایی به ایشان داده ایم 

که فعلا در دست بررسی است.

خارج ازمستطیل سبز

ستاره اروگوئه ای 
 به مسی نزدیک تر شد 

گمانه زنی ها درباره ملحق شدن لوئیس 
سوارس به لیونل مسی در لیگ حرفه ای فوتبال 
آمریکا به واقعیت نزدیک تر شد. به گزارش نشریه 
مارکا؛ باشگاه گرمیوی برزیل و ستاره اروگوئه ای 
خط حمله این تیم، لوئیس سوارس برای فسخ 
قرارداد فی مابین به توافق رسیدند. بر اساس 
توافق صورت گرفته، سوارس که یک سؤال 
دیگر از قراردادش با گرمیو باقی مانده است، تا 
ماه دسامبر )5 ماه دیگر( با تیم برزیلی به کارش 
خودش ادامه خواهد داد و پس از آن بازیکن آزاد 
خواهد شد. پیش از این بحث تمایل سوارس به 
پیوستن به تیم اینتر میامی جایی که سه تن از 
هم تیمی های سابقش در بارسلونا یعنی لیونل 
مسی، سرخیو بوسکتس و جوردی آلبا حضور 
دارند مطرح بود و با توافقی که اکنون میان او و 
کارفرمای برزیلی اش صورت گرفته، این سناریو 

بیش از هر زمان دیگر محتمل است. 

خبـــــر

حمایت پیشکسوتان استقلال از نکونام 

شرایط تیم فوتبال استقلال در آستانه آغاز رقابت های 
لیگ برتر جالب نیست و از این دست مشکلات که هم اکنون 
استقلال با آن دست و پنجه نرم می کند هر ساله در ابتدای 
فصل برای تیم به وجود می آید. وضعیتی برای تیم ایجاد 
می شود که باشگاه نمی تواند در پیش فصل خوب بازیکن 
بگیرد و تیم مستحکمی برای شرکت در مسابقات لیگ 
برتر آماده نشود. استقلال امسال در خط حمله 4 بازیکن را 
از دست داد و هنوز یک مهاجم خوب برای تیم جذب نشده 
است. خطیر به مدیریت آگاهی دارد و کارش را بلد است و 
چند سال پیش هم به عنوان معاون در استقلال کار کرده. او 
یک قرارداد خوب برای اللهیار صیادمنش بست که چندین 
سال بعد هم این بازیکن به هر باشگاهی برود، درصدی از 
قراردادش به استقلال می رسد. اما بعضی ها بازیکن جابجا 
می کنند و دنبال درصد گرفتن خودشان هستند. همه دیدند 
چطور برای مهدی قایدی قرارداد بستند. فرهاد مجیدی 
گفته بود که اگر استقلال نتوانست رضایت نامه قایدی را 
بگیرد تیمش او را جذب خواهد کرد. رفتن قایدی از استقلال 
تقصیر مجیدی نبود. ضمناً هر مربی دوست دارد بازیکنی 
مانند قایدی را در تیمش داشته باشد. نکونام کاپیتان تیم ملی 
بوده و یک مربی باکلاس است. چند سال هم شاگرد کی روش 
بود و کار های زیادی از او یاد گرفته و شخصیت مربیگری 
بالایی دارد. در این مدت که تمرینات استقلال زیر نظر او 
برگزار می شود، 3 جلسه سر تمرین شان رفتم. در حالی که 
در زمان ساپینتو اصلا سر تمرین استقلال نرفته بودم. با 
جواد صحبت کردم و به او گفتم که می دانیم شرایط سخت 
است و همه پیشکسوتان و هواداران پشت تو هستند، اما با 
این شرایط هواداران نیز باید صبور باشند و باید تیم را برای 

شرکت در مسابقات لیگ برتر آماده کرد. 

ادموند اختر مهاجم سال های دور استقلال 
در خصوص وضعیت شاگردان نکونام قبل از 

شروع مسابقات لیگ برتر صحبت کرد. 
 در خصوص وضعیت این روزهای 

استقلال چه نظری دارید؟
استقلال از هیچ جنبه ای بخواهیم بررسی 
کنیم وضعیت خوب و نرمالی ندارد. نه در 
حیطه مدیریت نه در نقل و انتقالات نه در 
بحث حفظ شاکله تیم و نه در شرایط آماده 
سازی پیش فصل و پرداختی های بازیکنان و 
اوضاع روحی تیم از هر جنبه ای بررسی کنیم 
استقلال وضعیتش خوب نیست و در این 
شرایط لیگ تا چند روز دیگر شروع می شود و 
نمی دانم چطور می خواهند این تیم را جمع و 
جور کنند. مشکلات حال حاضر استقلال هم 
همان مواردی است که در سال های اخیر هم 
دیده ایم و اتفاق جدیدی نیست. عدم ثبات در 
مدیریت و کادر فنی و مشکلات مالی و اخیراً 
هم بسته شدن پنجره و هیچکدام از این موارد 
اتفاقات جدیدی نیست که آن را قبلًا هم 
ندیده باشیم. وقتی یک موضوع بارها و بارها 
تکرار می شود نشان از یک سو مدیریت در 
سطح کلان ورزش کشور دارد و از این بابت 

باید تأسف خورد. 
 در مورد وضعیت نقل و انتقالات 

باشگاه استقلال چه نظری دارید؟
 استقلال مشکل حادی از لحاظ بازیکن 
به جز خط حمله ندارد. در هر پست شما نگاه 
کنید بازیکنان خوبی در اختیار دارند. دو گلر 
خوب و چند بازیکن خوب هم در خط دفاع 
جذب شدند و در هافبک هم بازیکنان کلیدی 
حفظ شدند و می شد در اینجا یک بازیکن 
خلاق هم اضافه کرد ولی عمده مشکل باشگاه 
در حال حاضر پر کردن جای خالی محبی و 
قایدی است. یکی از آنها را می توان با جایگزین 
کردن مهرداد محمدی پوشش داد ولی خب 
بازهم حداقل به دو بازیکن در خط حمله نیاز 
است. با جذب یک هافبک خلاق، یک وینگر و 
یک مهاجم نوک گلزن استقلال بازیکنانش 
تکمیل می شوند ولی مشکل اصلی استقلال 
بیش از جذب بازیکن، فراهم شدن پول است. 
وقتی پنجره بسته است و بازیکنان بابت عدم 
دریافت مطالباتشان اعتصاب می کنند یعنی 
شما پیش فصل خوبی نداری و این اثرش را 
روی نتایج هفته های ابتدایی می گذارد و اثرش 
را در رتبه تیم در پایان فصل خواهیم دید. 
امیدوارم مشکلات مالی استقلال هرچه زودتر 
حل شود. اول اولویت باید باز شدن پنجره باشد 
و بعد پرداخت معوقات بازیکنان و در درجه 
سوم جذب -2 3 بازیکن مطابق نیاز کادر فنی. 

مهدی فنونی زاده 
 کارشناس فوتبال 

اختر:
استقلال از هیچ 

جنبه ای وضعیت 
خوب و نرمالی ندارد

رحمتی:دلخوشیبیدلیلبههواداراننساجینمیدهم
سیدمهدی رحمتی سرمربی تیم فوتبال نساجی تأکید 
کرد، به هواداران این تیم دلخوشی بی دلیل نمی دهد و از 
آنها خواست تیم را حمایت کنند تا یک نساجیِ باشخصیت، 

قوی و قدرتمند بسازند. 
 اردوی ترکیه 

سیدمهدی رحمتی در گفت وگویی با رسانه رسمی 
باشگاه نساجی درباره برگزاری اردوی شاگردانش در ترکیه 
اظهار داشت: ابتدا ایام محرم حسینی را به همه مسلمانان 
جهان تسلیت عرض می کنم. اردوی ترکیه اردویی بود که 
بازیکنان بسیار بانظم و انضباط و باانرژی در آن حاضر شدند 
و شور و حال خوبی بین بازیکنان ما وجود داشت و بازیکنان 
جدید با بازیکنان قدیمی ارتباط خوبی گرفتند. بیشتر سعی 
و تلاش ما این بود که بتوانیم در ترکیه شرایطی را برای 
بازیکنان رقم بزنیم که با سبک و سیاق تیم های عربی آشنا 
شوند و برای همین هم سه بازی با تیم های عربستانی را 
تدارک دیدیم، چون امسال در لیگ قهرمانان آسیا حضور 

داریم. 
 استارت خوب 

وی ادامه داد: فکر می کنم به چیزی که از نظر بدنی و 
برگزاری بازی های تدارکاتی مدنظرمان بود، رسیدیم. البته 
نباید فراموش کنیم که تیم ساختن یک پروسه طولانی 
دارد و کار راحتی نیست. باید صبر داشته باشیم تا این 
تیم هماهنگ شود و به تیمی که مدنظر خود ما و هواداران 
عزیز نساجی است، برسیم. از هواداران نساجی می خواهم 
از همین هفته اول کنار ما باشند و انرژی مثبت آنها کنار 
تیم مان باشد. تیم ما کار سختی دارد چون عوض کردن 15 
بازیکن در یک بازه زمانی یک ماهه کار راحتی نبود که ما 
آن را ا به کمک تمام ارکان باشگاه انجام دادیم و به شکل 
و شمایل خوبی رسیدیم. از هواداران می خواهم از تیم و به 
خصوص بازیکنان جدیدی که آمده اند حمایت کنند تا یک 

استارت خوب در لیگ برتر داشته باشیم. 
 انتظار 

سرمربی تیم فوتبال نساجی راجع به اینکه مردم در 
فصل پیش رو باید چه انتظاری از این تیم داشته باشند، 
تأکید کرد: من نساجی را در پنج سالی که در لیگ برتر 
حضور داشت، رصد کردم. این تیم در سه سال اخیر رتبه 
خوبی نداشته است. در وهله اول هدف ما این است که ثبات 
خوبی در تیم ایجاد کنیم و هدف اصلی و اولیه ما کسب رتبه 

تک رقمی در فصل پیش روست. می خواهیم جایگاه ثابتی 
را ترسیم کنیم و زیاد نوسان نداشته باشیم و رفته رفته با 
برنامه ریزی هایی که کردیم در سال های آتی نگاه به بالای 
جدول، حتی کسب سهمیه و قهرمانی جام حذفی داریم. 
البته این مستلزم زمان است و شما نمی توانید بگویید که 
امسال تیمی بسته ایم که باید قهرمان شود. برای تیم های 
نیمه پایین جدول این مسئله سخت و نشدنی است. من 
دوست ندارم بخواهم دلخوشی بی دلیل به مردم مازندران 
بدهم، اما به آنها قول می دهم تیمی با شخصیت خواهیم 
داشت و در جدول مطمئناً تغییرات زیادی را خواهند دید 
که باعث می شود خودشان هم با شور و اشتیاق بیشتری از 
این تیم حمایت کنند. در لیگ قهرمانان آسیا هم مطمئنا 
دنبال کسب نتایج آبرومندانه برای کشور و استان مازندران 
هستیم و شک ندارم امسال با لطف خدا باعث سربلندی 

مردم این استان خواهیم شد. 
 لیگ قهرمانان 

رحمتی درباره حضور نساجی در لیگ قهرمانان آسیا، 
گفت: من نزدیک به 75 بازی در لیگ قهرمانان آسیا انجام 
دادم و از 1۸ سالگی در این مسابقات به میدان رفتم. در 
زمان مربیگری  ام هم اولین نیمکتی که تجربه کردم نیمکت 
پدیده در لیگ قهرمانان آسیا بود. آن تیم کلا 17، 1۸ نفر 
بود و فقط 14 بازیکن داشتیم، حتی خود من هم جزو 
بازیکنان بودم. با بضاعت آن تیم خیلی بازی های آبرومندی 
انجام دادیم، چون با الهلال عربستان، شباب الاهلی امارات 

و پاختاکور ازبکستان همگروه بودیم. گروه ما گروه آسانی 
نبود، ولی اگر دستمان پر بود می توانستیم نتایج بهتری 
بگیریم. ما تمام تلاش مان را می کنیم در آسیا نتایج خوبی 
کسب کنیم، ولی این را هم باید در نظر بگیریم که بستن 
یک تیم خوب کاری جمعی و گروهی است. مهندس 
حدادیان )مالک باشگاه نساجی( تمام زحمت خود را 
کشیده و تمام توانش را گذاشته است که بهترین شرایط، 
امکانات و بازیکنان را در اندازه بودجه مدنظر باشگاه جذب 
کنیم. ما نمی توانیم خودمان را با تیم هایی مقاسیه کنیم 

که چند ارگان و کارخانه متمول از آنها حمایت می کنند. 
 حمایت؟

وی خاطرنشان کرد: حتی همین باشگاه هایی که اشاره 
کردم چندین و چند سال است که این پروسه را طی کردند تا 
به اینجا رسیدند ولی اگر اشتباه نکنم نساجی ششمین سال 
حضورش در لیگ برتر را بعد از بازگشت به این مسابقات 
تجربه می کند. یک حلقه مفقوده وجود دارد که باید عمر 
تیم ها بگذرد و بسترسازی و شخصیت سازی برایش فراهم 
کند. به طو مثال سپاهان باشگاهی است که پروسه طولانی 
را طی کرده و حالا به اینجا رسیده است، اما حدادیان به 
تنهایی بار نساجی را به دوش می کشد. خیلی دوست داشتم 
امسال حمایت بیشتری از نساجی توسط مسئولان استان 
مازندران انجام شود و همه پای کار نساجی باشند چون هر 
افتخاری کسب شود متعلق به همه است. خودم در تیم های 
پرطرفدار بازی کرده ام و می دانم مردم مازندران چقدر 
نساجی را دوست دارند و با برد و باخت آن زندگی می کنند. 
مردم مطمئن باشند با تمام توان، انرژی و تلاش مان سعی 
می کنیم بهترین نتایج را کسب کنیم، ولی باید صبر و حوصله 
داشته باشیم. سرمربی تیم فوتبال نساجی در بخش پایانی 
صحبت های خود با رسانه این باشگاه گفت: فقط می خواهم از 
آقایان حدادیان، بایندریان و درودگر و همه عزیزیان باشگاه، 
فرهاد کوچک زاده )مدیر تیم(، کادر پزشکی، تدارکات و... 
که در این بیش از یک ماه خیلی تلاش کردند تشکری ویژه 
داشته باشم. این عزیزان از همه توان شان استفاده کرده و به 
ما کمک کردند. مدیران باشگاه برای جذب بازیکنان واقعا 
تلاش کردند. همچنین از خداوند بزرگ تشکر می کنم که 
این لطف را نصیب من کرد که به مردم مازندران خدمت کنم. 
در ادامه از همه کسانی که در این مسیر سخت به من کمک 

می کنند، تشکر می کنم. 

حمیدرضا شعبانی در جلسه ای 
که دیروز برگزار شد، افشین 
چهره های  ز  ا للهیان  عبدا
شناخته شده حوزه رسانه در 
ورزش را به سمت مدیر اجرایی 
تیم بزرگسالان باشگاه فولاد 

خوزستان منصوب کرد. 

بایرن مونیخ برای برپایی 
راهی  فصل  پیش  ردوی  ا
ژاپن شده است. چهره جالب 
یوشوا کیمیش حین گشت 
و  گذار در توکیو به سوژه ای 
برای هواداران در شبکه های 

اجتماعی تبدیل شد. 

مجموع ظرفیت ورزشگاه های 
بوندسلیگا هفتصد و سی 
و دو هزار و هفتصد و هفتاد 
 )732772 و دو صندلی )
است که در این بین ورزشگاه 
دورتموند بیش ترین ظرفیت 

را دارد. 
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